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摩尔实验室

新版RoHS指令、最新REACH法规
解读及应对研讨会
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	时间 Time
	主题Topics
	主讲人

	14:00-14:30
	签到 / Registration

	14:30-14:45
	摩尔实验室介绍/MORLAB introduction
	舒峦
（MORLAB总经理）

	14:45-15:30
	新版RoHS指令解读及应对 /  The electric products the latest edition of RoHS directive.
	邓春涛
（MORLAB化学事业部经理）

	15:30-15:45
	休息 / Break Time

	15:45-16:30
	 REACH法规最新更新及应对 /  The  REACH regulation, and the instructions and rules and regulations and solution .
	邓春涛
（MORLAB化学事业部经理）

	16:30-16:45
	问与答 / Q&A




	公司名称Company
	

	姓名
Name
	职务
Title
	办公电话
Office Telephone
	手机
Mobile Phone
	邮箱
E-mail

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	

	
	
	
	
	


注：因场地有限，名额100人，名满即止，敬请谅解！请务必清楚填写电邮地址，以便确认报名资料。
附：会场路线图见下页：



＊公交站点名：茶光站、西丽镇站、西丽医院东站
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邀请函/Invitation





摩尔实验室（MORLAB）将于2011年7月28日举办由摩尔实验室举办的“新版RoHS指令、最新REACH法规解读及应对”研讨会。 此次研讨会的内容涵盖了电子电气产品最新版的RoHS指令，REACH法规，并对指令和法规做出解读及应对等多方面的内容，希望藉此平台进行更多的交流与经验分享，帮助广大客户深入了解RoHS指令，REACH法规的要求。


MORLAB sincerely invite you to attend the “The new RoHS directive, The latest interpret and deal with the REACH regulation” seminar which will be held on 28th July, 2011. It will be sponsored jointly by MORLAB. And will introduce you electric products the latest edition of RoHS directive, the REACH regulation, and the instructions and rules and regulations and solution.  With an interactive discussion and technical knowledge sharing with you, we hope it could help you know more detailed information of testing and electric products the latest edition of RoHS directive, the REACH regulation.





地址及日期/Venue & Date  DateDate





地址:   深圳市南山区沙河路电子检测大厦摩尔实验室二楼会议厅/ Venue： 2FL,MORLAB Electronic Testing Building, Shahe Road, Xili, Nanshan District, Shenzhen


日期:  2011年7月28日，下午14：00至17：00 /  Date: 28th July, 2011 (14:00-17:00PM)


费用：免费/ Free of charge





议程安排/Agenda











报名形式/Registration 








传真或E-mail报名: 请于7月25日18:00之前填妥如下回执，发传真或邮件给我们。


Please kindly fill in below registration form and send back to Ms. Karen Ye by fax or email before 18:00 27th April, 2011.


电话报名: 您也可以在7月25日18:00之前致电摩尔实验室市场部叶璐（小姐）直接报名。


Or please call Ms.  Karen Ye to register to the seminar .


Tel: (86-755)61281201 ext.3007    Fax: (86-755) 86130218   Email：yelu@morlab.cn








回执/Receipt 





交通位置图/MORLAB Map 








摩尔实验室（MORLAB）位置及附近交通线路图











诚信  专业  务实  创新——摩尔实验室（深圳市南山区沙河路电子检测大厦三楼，Tel:0755-86130268）
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